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Närvarande: Tore, Ammi, Bengt S, Bengt F. Erik, Martin, Kenth 

§ I Mötet öppnades av Tore Bigsten. 

§ 2 Till justeringsman valdes Bengt Sannerfors. 

§ 3 Uppföljning från föregående protokoll 

• Se föregående protokoll 

• Valberedningen har inte haft något möte än. 

Protokoll för: 

Styrelsemöte Götene Motorklubb 

2022-01-10 

• Traktorns dieselläckage är provisoriskt lagad, men inte helt tätt. Översyn och 

packningsbyte behöver göras under våren. 

• Dränering/avloppsledningen ska åtgärdas under vår/sommar. 

§ 4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser 

§ 5 Rapporter 
Rallycross: Rallycrosstävlingen i september är godkänd. 

MC:-
Rally: Förberedelser pågår för Götenerundan 2022. Möte planeras i slutet av januari. 

övrigt: -

§ 6 Övriga frågor 

• Jimmy och Gustaf är inbjudna till styrelsen för att informera om virtuell motorsport 

för att locka yngre medlemmar. Klubben tittar på möjligheter att söka bidrag. 

Det finns en svensk serie för racing i simulator. Andra möjligheter är att gå med i 

grupper med event som finns schemalagda (träning, kval och final) olika kvällar. 

Gustaf bygger simulatorer i olika varianter i olika prisklasser beroende på behov och 

användning. Dator, skärm, stol, pedaler och rattmotor mm. En "vettig" modell med bra 

datorgrafik., skärmar och "rattkänsla" hamnar på ca 50 000 kr. 

Ev studiebesök/testkväll hemma hos Gustaf? 

Ev simulatorracing under event på Kinnekulle Ring? 

Erik och Tore går vidare med intresseförfrågan till klubbmedlemmar och möjligheter 

till bidrag. 

• Ska vi ha månadsmöten närmaste tiden? Beslut: Vi ställer in månadsmötet i januari 

och februari och flyttar årsmötet till 21 mars. Styrelsemöten på ordinarie datum, med 

reservation för ändrade restriktioner. 

§7Mö~~d~ 

ToreBigstef Ammi Matsson 

Ordförande Sekreterare Justerare 
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Protokoll fflr: 
Styrelsemöte Götene Motmklubb 

2022-02-21 
Närvarande: Tore, Ammi, Erik, Kjell P, Lars J. Kenth, Martin 

§ 1 Mötet öppnades av Tore Bigsten. 

§ 2 Till justeringsman valdes Kjell Pedersen. 

§ 3 Uppföljning från föregående protokoll 
• Se foregående protokoll 
• Valberedningen bar inte haft något möte än. 
• Traktorns dieselläckage är provisoriskt lagad, men inte helt tätt. Översyn och 

packningsbyte behöver göras under våren. 
• Dränering/avloppsledningen ska åtgärdas under vår/sommar. 
• Racingsimulatorer: offerter finns framtagna i olika prisklasser. 

§ 4 Skrivelser 
SBF-info om utbildningar. Vidarebefordras till respektive sektionsordförande. 
Två ansökningar om bidrag till ungdomssatsning, Jamie Larsson och Matilda 
Alexandersson. Beslut: Vi avvaktar till efter årsmötet och tar ett samlat beslut för 
samtliga ungdomar som söker . 

§ 5 Rapporter 
Rallycross: -
MC: SVEMO-möte i Lundsbrunn i lördags. 
Rally: -
övrigt: Erik och Tore har haft möte med Svante på Kinnekulle Ring. 

§ 6 Övriga frågor 
• Redovisning av släpkärran för 2021 , netto 1920 kr. 
• Förberedelser av rapporter till årsmötet; Styrelsens förslag och styrelsens 

verksamhetsberättelse. 
Sektionsordförande skriver rapporter till nästa möte. 
Start och licensersättningar ska sammanstätlas till nästa möte. 
Valberedningen behöver ha en representant från varje sektion. 

• Förfrågan från kommunen om ev sommarjobb för ungdomar. Tore har förslag att 
någon kan digitalisera mycket av klubbens historia eller hjälpa till att rensa ut på 
vinden och storstäda lokalen. 

• Virtuell motorsport? Det behövs en organisation som vill jobba med detta innan vi kan 
köpa in simulatorer. Erik kollar med Jimmy och Gustaf. 
Fråga via hemsidan eller facebook hur många av klubbens medlemmar som kör eller 
har kört simulator/dataspel tidigare. 

• Månadsmötet 11 april på Kinnekulle Ring. 
• Info från Kjell: Klubben behöver byta bokföringsprogram. 
• Önskemål att köpa in en begagnad traktor/lastmaskin till endurobanan. 

§7M½~ 
Tore Bigsten 
Ordförande 

Ammi Matsson 
Sekreterare 

~~ 
Justerarc 
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Protokoll för: 
Styrelsemöte Götene Motorklubb 

2022-04-04 
Närvarande: Ammi, Erik. Kjell P, Kenth, Bengt S, Bengt F, Jan, Lars J 

§ 1 Mötet öppnades av Ammi Matsson och senare tog Lars Jansson över klubban. 

§ 2 Till justeringsman valdes Erik Hansen. 

§ 3 Uppföljning från föregående protokoll 
• Se föregående protokoll 
• Dränering/avloppsledningen ska åtgärdas under vår/sommar. Offererat och 

beställt material. 
• Racingsimulatorer: offerter finns framtagna i olika prisklasser. Finns intresse på 

ungdomsgårdarna i kommunen. Ev hyra Gustafs rigg till Nostalgi.kvällen och ett 
tillfälle till? Erik H kollar med Gustaf. 

• Ansökningar om bidrag från ungdomssatsningen tas samlat beslut efter årsmötet. 
Finns förfrågningar från Jamie Larsson (gocart), Matilda Alexandersson (MC) och 
Alfred Sundgren, se bilagor. Beslut: Jamie får ett bidrag på 8 750 kr (enligt 
ansökan). Matilda och Alfred f'ar ett bidrag på 15 000 kr vardera till 
träningskostnader för sina JSM/USM-satsningar. 

§ 4 Skrivelser 
Förfrågan om bidrag ur ungdomssatsningen från Alfred Sundgren. Beslut, se punkt 3 
ovan. 

§ 5 Rapporter 
Ra/lycross: RX på Kinnekulle Ring. Polistillstånd mm söks nu. Två huvudsponsorer till 
tävlingen (XL Bygg och Åkessons Bil). · 
MC: Magnus Ahlgren har fått SVEMO' s förtjänsttecken i guld. 
Rally: Götenerundan 7/5. Rallymöte i morgon kväll. 
ÖVrigt: -

§ 6 Övriga frågor 
• Styrelsen beslutade att Tore Bigsten, 490701-5970 och Kjell Pedersen, 670214-5936 

får teckna var för sig upp till ett värde av 30 000 kr i kontanter, överskjutande belopp 
måste tecknas gemensamt. Mötet beslutade även att Bo Andersson, 480503-6094 
ansvarar för in- och utbetalningar gällande klubbens rallykonto, 24 407 490-2 och att 
Karl Essgärde, 660129-5972, ansvarar för in- och utbetalningar gällande klubbens 
MC-konto, 24 407 491-0 

• Nästa månadsmöte 11/4 på Kinnekulle Ring. 

§ 7 Mötet avslutades 

~;;y~~ 
Lars Jansson Arom.i Matsson 
Ordförande Sekreterare 

ErikHansen 
Justerare 
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Protokoll fflr: 
Styrelsemöte Götene Motorklubb 

2022-03-14 
Närvarande: Tore, Ammi, Erik, Jqell P, Lars J, Kenth, Bengt S, Bengt F. Jan 

§ 1 Mötet öppnades av Tore Bigsten. 

§ 2 Till justeringsman valdes Bengt Sannerfors. 

§ 3 Uppföljning från föregående protokoll 
• Se föregående protokoll 
• Valberedningen bar inte haft något möte än. 
• Traktorns dieselläckage är provisoriskt lagad, men inte helt tätt. översyn och 

packningsbyte behöver göras under våren. 
• Dränering/avloppsledningen ska åtgärdas under vår/sommar. 
• Racingsimulatorer: offerter finns framtagna i olika prisklasser. 
• Ansökningar om bidrag från ungdomssatsningen tas samlat beslut efter årsmötet. 

§ 4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser. 

§ 5 Rapporter 
Rallycross: Virtuell motorsport - prisförslag på 45 - 50 000 kr. En intresserad ungdom 
kontaktat Tore efter info via sociala medier. 
MC: Västra MC har haft årsmöte i Lundsbrunn. TA ska uppgraderas. 
Rally: Götenerundan 7/5. Inbjudan läggs ut i veckan. 
övrigt: 4/4 möte om ny hemsida. Finns några olika alternativ. Ett från samarbetspartner 
till SBF. Diego har tagit fram ett annat alternativ. 
Nostalgiträff 2/6 vid Götene Äldrecenter. 

§ 6 Övriga frågor 

• Genomgång av dokument inför årsmötet nästa vecka. 
• Klubben bjuder på frallor mm på årsmötet. 
• Funktionärer, tex vägvakter, behövs till Götenerundan. 

Tore Bigsten 
Ordförande 

~ j/41t.--,___ 
Ammi Matsson 

Sekreterare 
Bengt Sannerfors 

Justerare 
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Närvarande: Tore, Ämmi, Erik. Bengt F, Jan, Dan. G, Kenth, Kjell 

§ I Mötet öppnades av Tore Bigsten. 

§ 2 Till justeringsman valdes Kjell Pedersen. 

§ 3 Uppföljning från föregående protokoll 
• Se föregående protokoll 

Protokoll for: 
Styrelsemöte Götene Motorklubb 

2022-06-13 

• Dränering/avloppsledningen ska åtgärdas under vår/sommar. Offererat och 
beställt material. Uppdatering 13/6: datum bokat i aug. 

• Racingsimulatorer: offerter finns framtagna i olika prisklasser. Finns intresse på 

ungdomsgårdarna i kommunen. Ev hyra Gustafs rigg till Nostalgikvällen och ett 
tillfälle till? Erik H kollar med Gustaf. 

§ 4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser. 

§ 5 Rapporter 
Rallycross: RX på Kinnek:ulle Ring i september. VM-serien med elbilar planeras att starta 

i Tyskland i juli, där både Timmy och Kevin ska delta. 

MC: Två SM-deltävlingar i V1.1nn1erby me~ mycket tuffa förhållanden och Östhammar 

ännu tuffare så inga pallplaceringar för våra ungdomar. No I på lördag. 

Rally: Tävlingen blev_succe. Vägarna är ännu inte helt återställda, men det är på gång 

efter regnet med extra sladdning och lite grus. 
Övrigt: Nostalgikvällen 2/6 med bra väder och god uppslutning av nostalgifordon 

(223st), racingsimulator, musik och fiskdamm för barnen mm. Klubben grillade ca 330 

hamburgare under kvällen. 

§ 6 Övriga frågor 
• Gamla startsystemet för rallycrossen behöver bytas ut. Hyrsystem som finns att tillgå 

för ca 16 000 kr per tävling måste delar läggas ner i asfalten, vilket vi inte får göra i 

nya banan. Gustav har byggt och testat ett nytt system som är elektroniskt, trådlöst och 

mobilt. Erik har Btt ett offertförslag inklusive arbetskostnad på ca 35 000 kr. Systemet 

kan då även hyras ut till andra klubbar. Beslut: Klubben köper in ett nytt system av 

Gustav och även upplärning av några funktionärer. 

• Stora kopieringsmaskinens hyrkontrakt har gått ut och Tore har Btt nya offerter på nya 

mindre maskiner (utan A3, häftning, sortering mm). 

• Bengt-Inge och Diego tittar på ny hemsida till klubben som också är lätthanterligt för 

ett antal ansvariga i klubben. 
• Gasolgrillen börjar bli riktigt sliten och rostig så det behövs införskaffas en ny. Beslut: 

Jan J får i uppdrag att köpa in en ny grill till klubben. 

Ammi Matsson 
Sekreterare 
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Protokoll ffir. 
Styrelsemöte Götene Motmtlubb 

2022-05-09 . Närvarande: Tore, Ammi, Erik, Bengt S, Bengt F. Jan, Lars J, Dan G 
§ 1 Mötet öppnades av Tore Bigsten. 

§ 2 Till justeringsman valdes Dan Göthesten. 

§ 3 Uppföljning från föregående protokoll 
• Se föregående protokoll • Dränering/avloppsledningen ska åtgärdas under vår/sommar. Offererat och beställt material. 
• Racingsimulatorer: offerter finns framtagna i olika prisklasser. Finns intresse på ungdomsgårdarna i kommunen. Ev hyra Gustafs rigg till Nostalgikvällen och ett tillfälle till? Erik H kollar med Gustaf. • Ansökningar om bidrag från ungdomssatsningen tas samlat beslut efter årsmötet. Finns förfrågningar från Jamie Larsson (gocart), Matilda Alexandersson (MC) och Alfred Sundgren, se bilagor. Beslut: Jamie får ett bidrag på 8 750 kr (enligt ansökan). Matilda och Alfred får ett bidrag på 15 000 kr vardera till träningskostnader för sina JSM/USM-satsningar. Alvin Ceder har också ansökt om bidrag från ungdomssatsningen, se bilaga. Beslut 9/5: Alvin får även han ett bidrag på 15 000 kr till träningskostnader för sina satsningar i JSM. 

§ 4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser. 

§ 5 Rapporter 
Rallycross: RX på K.innekulle Ring i september. Polistillstånd mm söks nu. Möte i slutet av maj. 
MC: Ett SM, ett USM och ett No 1 har körts. Arbetsdag i Vättlösa på sön 15/5. Rally: Götenerundan genomfördes i lördags 7/5. Mycket bra respons från tävlande och vägarna höll mycket bra. Vägarna är så hårdpackade så det räcker inte med att sladda vägarna utan regn som mjukar upp beläggningen. Rallymöte efter styrelsemötet i kväll. Övrigt: Nostalgikvällen 2/6. Pressträff planerad. Nostalgifordon, racingsimulator, musik och fiskdamm för barnen mm. Klubben grillar hamburgare och korv under kvällen. 

§ 6 Övriga frågor 
• lnfoblad (AS) till Ungdomsgårdarna och skolorna om racingsimulatorn. Erik fixar bilder från Gustav och Ammi fixar infoblad. • Swish kostar 2 kr per överföring, vilket är en stor del av småsummor i kioskverksamheten vid tävlingar. Kan denna avgift förhandlas bort? Tore kollar med Martin (Swedbank). 
• Kinnekulle Rings ägare vill ha möte omkontrakt för banhyra och asfaltering. Erik och Magnus bokar möte med Svante. 
• Månadsmöte i juni med tipspromenad och grill enligt tradition 20/6. 

§ 7 Mötet , slutades 

I 
Ammi Matsson 

Sekreterare 
Dan Göthesten 

JU8tcrarc 
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Protokoll för: 
Styrelsemöte Götene Motorklubb 

2022-08-08 
Närvarand~: Tore, Ammi, Erik, Bengt F, Jan, Dan G, Kenth, Kjell, Lars J 

§ 1 Mötet öppnades av Tore Bigsten. 

§ 2 Till justeringsman valdes Kenth Andersson. 

§ 3 Uppföljning från föregående protokoll 
• Se föregående protokoll 
• Dränering/avloppsledningen ska åtgärdas under vår/sommar. Offererat och 

beställt material. Uppdatering 8/8: material finns och grävare bokad tors 18 aug. 

• Racingsimulatorer: offerter finns framtagna i olika prisklasser. Uppdatering 8/8: 

Ingen respons sedan Nostalgikvällen, så vi avvaktar lite. Erik kollar med UG. 

• Gamla startsystemet för rallycrossen behöver bytas ut. Beslut: Klubben köper in 

ett nytt system av Gustav och även upplärning av några funktionärer. Uppdatering 

8/8: Systemet är klart för testkörning (inbokat datum). 

• Stora kopieringsmaskinens hyrkontrakt har gått ut.Uppdatering 8/8: Tore kollar 

upp vad som skiljer mellan att köpa och hyra en begagnad laserkopieringsmaskin 

Ricoh MP C306/307 ev också ett serviceavtal, alternativt en ny liknande modell. 

• Bengt-Inge och Diego tittar på ny hemsida till klubben som också är lätthanterligt 

för ett antal ansvariga i klubben. Uppdatering 8/8: Diego ska komma med ett 
förslag under augusti månad. 

§ 4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser. 

§ 5 Rapporter 
Rallycross: R.X på Kinnekulle Ring i september. Funktionärsmöte nästa vecka, efter 

månadsmötet. Endast polistillstånd och Länsstyrelsen återstår. 
MC: Beta-MC kommer och visar upp sina cyklar en torsdagskväll. 

Tillstånd til1 Stadionenduroo 22/10 är i stort sett klara. 
Rally: Vägarna är inte slutarbetade än pga torrt och hårt väglag, men lagning av 

sönderkörd brunn mm är fixat. 
ÖVrigt: Städdag behövs i buset. Ta upp förslag på datum nästa vecka. Återgång till 4 

tillfällen per år (resp sektion och styrelse). 

§ 6 ÖVriga frågor 
• Lars J föreslår att styrelsemöten läggs kl 18 samma datum som månadsmöten kl 19 

vissa månader. Vi prövar detta 19 september (inställt styrelsemöte 12/9). Påminn via 

sms . 

• 

~a~ 
Arnmi Matsson Kenth Andersson 

Sekreterare Justerare 



() 

C) 

0 

0 

Protokoll ffir: 
Styrelsemöte Götene Motorklubb 

2022-09-19 
Närvarande: Tore, Ammi, Erik, Bengt F, Jan, Magnus A, Kenth, Kjell, Bengt S 

§ 1 Mötet öppnades av Tore Bigsten. 

§ 2 Till justeringsman valdes Bengt Sannerfors 

§ 3 Uppföljning från föregående protokoll 
• Se föregående protokoll 
• Racingsimulatorer: offerter finns framtagna i olika prisklasser. Uppdatering 8/8: 

Ingen respons sedan Nostalgikvällen, så vi avvaktar lite. Erik kollar med UG. 
• Bengt-Inge och Diego tittar på ny hemsida till klubben som också är lätthanterligt 

'för ett antal ansvariga i klubben. Uppdatering 8/8: Diego ska komma med ett 
förslag under augusti månad. Uppdatering 19/9: Diego har börjat bygga en ny 
sida som några kan börja testa och lägga in saker. Varje sektion behöver ha minst 
en ansvarig med inloggning. Sektionsordförande kontaktar Bengt-Inge om vilka 
som ska få tillgång. 

• Lars J föreslår att styrelsemöten läggs kl 18 samma datum som månadsmöten kl 
19 vissa månader. Påminnelse via sms för prov 19 september (inställt styrelsemöte 
12/9). 

§ 4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser. 

§ 5 Rapporter 
Rallycross: RX på Kinnekulle Ring kördes 10 sep. Tävlingen gick bra törutom lite strul 
med tidtagarna. Vi fick lite intäkter på publiken i år, ca 500 personer. 
MC: Förberedelser pågår inför Stadionenduron. 
Rally: Vägarna är inte slutarbetade än pga torrt och hårt väglag. Vägarna är bra, men 
ägarna behöver ge OK att inte sladda igen. 
övrigt: Släpkärran ska besiktigas i veckan. 
Städning behövs av hela klubblokalen av samtliga sektioner, inklusive tönsterputsning 
och röjning i samtliga lokaler. 
Säkerhetsskåpet hos kassören börjar krångla i låset. Finns det något annat skåp eller ska 
kontanterna i handkassan finnas i ett bankfack så länge? Beslut: Kjell kollar upp om låset 
kan bytas eller annars köpa in ett nytt skåp att ha hemma. 

§ 6 Övriga frågor 

§7 

• Vad ska göras med gamla TV/dataspelsenhetema med "nostalgispel",. "tjock-TV'' 
och "vintagestolar"? Kan de läggas ut till försäljning? 

• Översyn behöver göras av vilka som har nycklar som inte behöver ha dem. 

//..t@A_ 
Ammi Matsson 

Sekreterare Josterare 
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Protokoll for: 
Styrelsemöte Götene Motorklubb 

2022-10-17 
Närvarande: Tore. Ammi. Erik, Bengt F. Jan, Magnus A, Kenth. Jqell. Bengt S 

§ l Mötet öppnades av Tore Bigsten. 

§ 2 Till justeringsman valdes Dan Göthesten 

§ 3 Uppföljning från föregående protokoll 
• Se föregående protokoll 
• Racingsimulatorer: offerter finns framtagna i olika prisklasser. Uppdatering 8/8: 

Ingen respons sedan Nostalgikvällen, så vi avvaktar lite. Erik kollar med UG. 
• Bengt-Inge och Diego tittar på ny hemsida till klubben som också är lätthanterligt 

för ett antal ansvariga i klubben. Uppdatering 8/8: Diego ska komma med ett 
förslag under augusti månad. Uppdatering 19/9: Diego har börjat bygga en ny 
sida som några kan börja testa och lägga in saker. Varje sektion behöver ha minst 
en ansvarig med inloggning. Sektionsordförande kontaktar Bengt-Inge om vilka 
som ska få tillgång. Uppdatering 17/10: Några har testat Diegos nya och det 
verkar bra. Mer testning och sedan lägga upp som ordinarie hemsida. 

• Lars J föreslår att styrelsemöten läggs kl 18 samma datum som månadsmöten kl 
19 vissa månader. Påminnelse via sms för prov 19 september (inställt styrelsemöte 
12/9). Uppdatering 17 /19: Fortsätter, men inte december. 

• Vad ska göras med gamla TV/dataspelsenhetema med "nostalgispel'\ "tjock-TV" 
och "vintagestolar"? Kan de läggas ut till försäljning? 

• Översyn behöver göras av vilka som har nycklar som inte behöver ha dem. 
Uppdatering 17 /10: Tore kollar över listan och kontaktar berörda. 

• Säkerhetsskåpet hos kassören börjar krångla i låset. Finns det något annat skåp 
eller ska kontanterna i handkassan finnas i ett bankfack så länge? Beslut: Kjell 
kollar upp om låset kan bytas eller annars köpa in ett nytt skåp att ha hemma. 
Uppdatering 17 /10: Skåpets lås bar kunnat lagats. 

§ 4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser. 

§ 5 Rapporter 
Rallycross: RX på Kinnekulle Ring kördes 10 sep. Tävlingen fick positivt resultat. Nya 
startsystemet läggs som investering med avskrivning på tre år. 
RX K.innekulle Ring 9 sep 2023 är bokad och godkänd av SBF. 
MC: Förberedelser pågår inför Stadionenduron. Möte med funktionärer förra veckan och 
det är nu drygt 200 anmälda. Innerplanen kan göras klar på fredag em. 
Rally: Vägarna är inte slutarbetade än pga torrt och hårt väglag. Vägarna är 
färdiggrusade, men ägarna behöver ge OK att inte sladda igen. 
Götenerundan 6 maj 2023 är bokad och godkänd av SBF. 
ÖVrigt: Släpkärran har fått på dubbdäcken och oljebyte är gjord på traktorn. 
Nostalgikväll för bilorientering nästa tisdag 25/10. Beslut: GMK bjuder på fika. 
Tvättmaskinen är utsliten. Vi avvaktar med inköp av ny maskin. Har frågat kommunens 
tvätteri om anbud för att tvätta overaller mm. 
Nostalgikväll vid Götene Äldrecenter kommer att anordnas även 2023. 
Fakturering till våra "årliga sponsorer'' för 2023 ska göras, ca 100 000 kr. 
Pump till dränering behöver kopplas till larm för att undvika vattenskador. 
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§ 6 Övriga frågor 

Protokoll för. 
Styrelsemöte Götene Motorldubb 

2022-10-17 

• Dags att tänka på vem som ska utses till Arets GMK-profil. Förslag och ev beslut på 

novembermötet. 
• Många kom och hjälpte till på städdagen förra veckan. Den röda dammsugaren 

behöver nya påsar. 
• Fönstren är dåliga i färgen. Ska de renoveras eller bytas? Tore kontaktar Götene 

Glasmästeri som tär ge åtgärdsförslag och offerter. 
• Ska vi anordna RX Supercupen på Kinnekulle Ring 2023? Höjda kostnader för 

banhyra mm för varje år. Beslut: Styrelsen är positiv till att köra tävlingarna om 

tävlingskommitten bedömer att tävlingen kommer att gå ihop sig ekonomiskt. 

§?Möte) ~ ~ ph-

Tore mg;;;;;= Ämmi Matssoo 

Ordförande Sekreterare 
Dan Göthesten 

Justerare 
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Protokoll för: 
Styrelsemöte Götene MotorkJubb 

2022-11-21 
Närvarande: Tore, Ammi, Erik, Bengt F, Jan, Dan, Kenth, Bengt S 

§ 1 Mötet öppnades av Tore Bigsten. 

§ 2 Till justeringsman valdes Erik Hansen 

§ 3 Uppföljning från föregående protokoll 
• Se föregående protokoll 
• Racingsimulatorer: offerter finns framtagna i olika prisklasser. Uppdatering 8/8: 

Ingen respons sedan Nostalgikvällen, så vi avvaktar lite. Erik kollar med UG. 
• Bengt-Inge och Diego tittar på ny hemsida till kJubben som också är lätthanterligt 

för ett antal ansvariga i klubben. Uppdatering 8/8: Diego ska komma med ett 
förslag under augusti månad. Uppdatering 19/9: Diego har börjat bygga en ny 
sida som några kan börja testa och lägga in saker. Varje sektion behöver ha minst 
en ansvarig med inloggning. Sektionsordförande kontaktar Bengt-Inge om vilka 
som ska få tillgång. Uppdatering 17/10: Några har testat Diegos nya och det 
verkar bra. Mer testning och sedan lägga upp som ordinarie hemsida . 

• Vad ska göras med gamla TV/dataspelsenhetema med "nostalgispel", "tjock-TV" 
och "vintagestolar"? Kan de.läggas ut till försäljning? Beslut 21/11: Fått bud på 
I 000:-. Styrelsen beslutar att sälja till detta pris. 

• Översyn behöver göras av vilka som har nyckJar som inte behöver ha dem. 
Uppdatering 17/ 10: Tore kollar över listan och kontaktar berörda. 

• Pump till dränering behöver kopplas till larm för att undvika vattenskador. 
• Tvättmaskinen är utsliten. Vi avvaktar med inköp av ny maskin. Har frågat 

kommunens tvätteri om anbud för att tvätta overaller mm. Uppdatering 21/11: 
Tvätteriet tog I 0 kr per overall. Styrelsen beslutar att lämna bort tvätten tills 
vidare. 

• Fönstren är dåliga i färgen. Ska de renoveras eller bytas? Tore kontaktar Götene 
Glasmästeri som får ge åtgärdsförslag och offerter. 

§ 4 Skrivelser 
Kommunen har skickat fråga om klubbars egna anläggningar och hur man drabbas av de 
höjda elpriserna. Tore har svarat att vi f'ar höjd elräkning, men bara för klubblokalen, inte 
för verksamheten. 

§ 5 Rapporter 
Rallycross: Resultatet från sep är inte kJart än. 
RX Kinnekulle Ring 9 sep 2023 är bokad och godkänd av SBF. 
MC: Årets sista No I Kuleborgskåsan i en dags- och en nattetapp körd. 
Rally: Götenerundan 6 maj 2023 är bokad och godkänd av SBF. 
Alla markägare har nu godkänt vägarna efter årets rally. 
Trafikverket har skickat ut "krav" på omledning mm vid rallytävling på allmän väg, men 
inte tydligt vad som gäller. Tore har skickat fråga tillbaka. 
Övrigt: -



§ 6 Övriga frågor 

Protokoll för: 
Styrelsemöte Götene Motorklubb 

2022-11-21 

• Förslag till Arets GMK.-profil. Ett par förslag diskuterades och beslut togs att utse 
Martin Andersson till Årets GMK.-profil 2022. 

• Ny prislista för Kinnekulle Ring 2023, över 40 000 kr per dag. Möte med 
representanter från Kinnekulle Ring om priser utanför säsong mm ska bokas. 

• Möte om nya hemsidan nästa måndag 28/11 . 
• December månadsmöte med lussefika och funktionärslotteri med presentkort 19/12 kl 

19. Styrelsemöte samma dag kl 18. 
• Måste skaffa några olika sopkärl för sortering. Nu måste ansvariga sortera igenom 

soppåsen på Återvinningscentralen och det är ohållbart i längden. Beslut: Jan köper in 
sopkärl och märker upp i de olika sektionerna. 

• Bengt S avsäger sig sektionsansvarig i Rally och Ammi avsäger sig sekreterarrollen 0 
inför årsmötet 2023. Lämnas till valberedningen. 

§ 7Möt~sl 

~-
Ammi Matsson 

Sekreterare 
Erik Hansen 

Justerare 

C 
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Protokoll för: 
Styrelsemöte Götene Motorklubb 

2022-12-19 
Närvarande: Tore, Ammi, Erik, Jan, Dan, Martin, Kenth, Bengt F 

§ 1 Mötet öppnades av Tore Bigsten. 

§ 2 Till justeringsman valdes Martin Andersson 

§ 3 Uppföljning från föregående protokoll 
• Se föregående protokoll 
• Bengt-Inge och Diego tittar på ny hemsida till klubben som också är lätthanterligt 

för ett antal ansvariga i klubben. Uppdatering 8/8: Diego ska komma med ett 
förslag under augusti månad. Uppdatering 19/9: Diego har börjat bygga en ny 
sida som några kan börja testa och lägga in saker. Varje sektion behöver ha minst 
en ansvarig med inloggning. Sektionsordförande kontaktar Bengt-Inge om vilka 
som ska få tillgång. Uppdatering l 7 /10: Några har testat Diegos nya och det 
verk.ar bra. Mer testning och sedan lägga upp som ordinarie hemsida. 
Uppdatering 19/12: Nya sidan är upplagd och klar att använda. Info på fakturan 
eller bulletinen. 

• Fönstren är dåliga i färgen. Ska de renoveras eller bytas? Tore kontaktar Götene 
Glasmästeri som får ge åtgärdsförslag och offerter. Uppdatering 19/12: Offert på 
kassetter med isolerglas till bottenvåningen (några fasta och några öppningsbara) 
och två offerter på omkittning av befintliga fönster. Beslut 19/12: Styrelsen 
beslutade att ta alternativ 1 med kassetter för drygt 144 000:-. 

§ 4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser 

§ 5 Rapporter 
Rallycross: RX Kinnekulle Ring 9 sep 2023 är bokad och godkänd av SBF. 
MC: Vmterspåret öppnades förra veckan. 
Priserna för träningsavgifter ses över av MC-sektionen. 
Rally: Götenerundan 6 maj 2023 är bokad och godkänd av SBF. 
övrigt: Bilkärran har hyrts ut några gånger. Fortsätter att hyra ut den till medlemmar så 
länge den håller. 

§ 6 Övriga frågor 
• Inga övriga frågor. 

§ 7 M~slutades _ _ , / 

/M~ ,-"f~;t,,__ 
Tore Bigst Ammi Matsson 
Ordförande Sekreterare 

Martin Andersson 
Justerare 
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Protokoll för: 
Månadsmöte Götene MK 

2022-06-20 

§ I Tore Bigsten öppnade mötet som i år inleddes med tipspromenad och hamburgare. 

§ 2 Justeringsman 
Börje Fröberg valdes att justera protokollet. 

§ 3 Nya medlemmar 
Tre nya medlemmar sedan förra mötet. 

§4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser 

§5 Rapporter 
Rallycross: Möte 15 augusti kl 19 är det möte för samtliga funktionärer. 
Rally: - · 
MC:-
Övrigt: Nostalgikväll vid Götene Äldrecenter 9/6 blev stor succe med många fordon 
och många besökare. 

§6 Övriga frågor 
a) Sekreteraren kommer flytta under hösten, så det behövs en ny till nästa årsmöte. 

§ 7 Mötet avslutades med önskan om en trevlig sommar och det blev prisutdelning på 
tips~aden. 

/Ui/4~ 
Tore Bigsten 
Ordförande 

Ammi Matsson 
Sekreterare ~ ~~ 

:irjeFröberg 
Justeringsman 
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§ 1 Tore Bigsten öppnade mötet. 

§ 2 Justeringsman 
Kent Matsson valdes att justera protokollet. 

§ 3 Nya medlemmar 

Protokoll för: 
Månadsmöte Götene MK 

2022-05-16 

20 personer har godkänts som medlemmar i klubben under 2022. 

§4 Skrivelser 
Skrivelser från fyra ungdomar som sökt och fått bidrag från Ungdomsfonden (Jamie 
Larsson, gocart; Alfred Sundgren, Matilda Alexandersson och Alvin Ceder i MC). 

§5 Rapporter 
Rallycross: Två deltävlingar har genomforts i Supercupen där vi ska ha en deltävling i 
september. 
Rally: Årets Götenerunda är troligen den bästa på många år enligt både funktionärer och 
deltagare. Vägarna höll mycket bra. 
Martin A och Claes S blev 3:a i sin klass på Gotland. Janne P var kartläsare i Falköping 
och blev 2:a i klassen. 
MC: Arbetsdag igår i Vättlösa där 18 medlell1Jl1ar hjälpte till. 
övrigt: Nostalgikväll vid Götene ÄldrecenterW6. Gustav Johansson kommer med en 
racingsimulator så många kan prova på virtuell racing. 
Ny hemsida ska jobbas upp eftersom alla hemsidor via ldrott-on-line kommer att 
stängas vid årsskiftet. 
Månadsmötet i juni med grillkväll 20/6. 

§6 Övriga frågor 
a) Kepsarna med Götene MK är slut. Ska vi beställa nya? Tore har kollat och de 

kommer att kosta ca 80 kr styck. Vi avvaktar. 
b) Sommararbetare från Götene kommun blir inget i år (fä sökande). 
c) Film från årets Götenerunda visas som avslutning på mötet 

§ 7 Mötet avslutades. 

~;& 
Tore Bi~ten 
Ordförande 

Ammi Matsson 
Sekreterare 

Kent Matsson 
Justeringsman 



§ 1 Tore Bigsten öppnade mötet 

§ 2 Justeringsman 
Kjell Pedersen valdes att justera protokollet. 

§ 3 Nya medlemmar 
En ny medlem under juni-aug. 

§4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser 

§5 Rapporter 

Protokoll ffir: 
Månadsmöte Götene MK 

2022-08-15 

Rallycross: Möte för samtliga funktionärer efter detta möte. Nya WRX med elbilar i 

Hell, Norge, där Timmy H blev tvåa av åtta startande. 

Rally: Vägarna är inte helt återställda eftersom vägarna är så hårda, så lite sladdning 

återstår. 
MC: Förberedelser pågår inför Stadionenduron. 

övrigt: -

§6 Övriga frågor 
a) Stora kopieringsmaskinen kan ej ha fortsatt serviceavtal då det inte finns delar 

längre. Klubben har tätt några förslag på andra mindre kopieringsmaskiner med 

serviceavtal (ingen A3 eller häftning). Mötet ansåg att vi behöver ha en andra med 

serviceavtal. 
b) Strömbrytaren till datorerna på kontoret måste stängas av! Skyddar datorerna vid 

åska mm. 
c) Klubblokalen behöver städas! Förslaget är att återgå till forna rutiner, där respektive 

sektion och styrelsen tar en städdag per år. 

§ 7 Mötet avslutades. 

b417fj 
Tore B1gsten 

Ordffirande 

&I~~~-
Ammi Matsson 

Sekreterare 
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§ I Tore Bigsten öppnade mötet. 

§ 2 Justeringsman 
Per Mattsson valdes att justera protokollet. 

§ 3 Nya medlemmar 
Inga nya medlemmar sedan förra mötet. 

§4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser 

§5 Rapporter 
Rallycross: Möte för samtliga funktionärer efter detta möte. 

Protokoll för: 
MAoadsinötc Götene MK 

2022-09-19 

WRX med elbilar, fyra deltävlingar. Dubbelrace i Riga med Kevin på 2:a plats båda 
dagarna och Timmy 3:a resp 4:a. I helgen var det dubbelrace i Portugal där Tim.my blev 
3:a och Kevin 4:a första dagen, men ingen på pallen andra dagen. 
Rally: Vägarna är inte helt återställda eftersom vägarna är så torra och hårda. D~ ser 
mycket bra ut, så markägarna ska kontaktas för beslut om ev extra sladdning eller ej. 
Claes S och Martin A kom 2:a och Magnus H 3:a i sina klass i EMK-kaooan 
Magnus och John Ershede 3:a i Regularity. 
MC: Förberedelser pågår inför Stadionenduron. 
Kräftsvängen Hjo, andraplats för Tommy Andersson och Alvin Ceder i lagtävlingen. 
Alvin Ceder JSMl 3:a plats på lördagen och bröt på söndagen efter skada. Alfred 
Sundgren tog sin första JSM-poängen i helgen. 
övrigt: -

§6 Övriga frågor 
a) Gamla TV/dataspelsutrustningen står oanvänd. Finns intresse kan det säljas. 
b) Ny skrivare i kopieringsrummet. Hör av er till Tore eller Bengt-Inge om ni undrar 

om finesser. OBS! Det sitter ett modem i vägguttaget, så skrivaren kan inte flyttas. 
c) Ny hemsida är under uppbyggnad av Diego E. Ordförande, sekreterare och resp 

sektionsordförande kommer att fl tillgång att testa. Varje sektion utser en - två 
personer som ska ha tillgång att lägga upp nyheter mm. 

d) Klubblokalen behöver städas! Förslaget är att återgå till forna rutiner, där respektive 
sektion och styrelsen tar en städdag per år. Första städningen måndag 10 oktober Id 
18 behöver samtliga sektioner ställa upp med folk och göra en storstädning med 
fönsterputs. 

e) Behövs några personer till starten till Stadionendurot. Kontakta Erik H. 

§ 7 M' tet a 

Ammi Matsson 
Sekreterare 

Per Mattsson 
Justeringsman 
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§ 1 Tore Bigsten öppnade mötet. 

§ 2 Justeringsman 
Per Mattsson valdes att justera protokollet. 

§ 3 Nya medlemmar 
Fyra nya medlemmar sedan ffirra mötet. 

§4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser 

§5 Rapporter 

Protokoll ffir: 
. Månadsm~te Götene MK 

2022-10-17 

Ral/ycross: WRX med elbilar, fyra deltävlingar. Dubbelrace i Belgien Spa med Kevin 
på 2:a plats på lördagen och ligger totaltvåa i serien. 
RX Supercupen 9 sep 2023 på K.innekulle Ring är bokad och godkänd av SBF. 
Rally: Götenerundan 6 maj 2023 bokad och godkänd av SBF. 
Ershedes 3 :a i Regulatity. Filip Ahlstrand vann sin klass i Gränna. Claes S och Martin A 
kom 2:a och Magnus H 3:a i Eskilstuna. Sebastian J totalvann i Falköping. 
MC: Förberedelser pågår inffir Stadionenduron på lördag med arbetsdagar i veckan. 
No 1 kördes tillsammans med Lidköping och det är planerat en tillsammans med 
Mariestad. 
Emeli 12:a i SM damklass senast. Två placeringar Top 20 rur andra GMK. 
övrigt: Nostalgikväll vid Götene Äldrecenter är planerat ffir 2023 (maj/juni). 
Ny hemsida är under uppbyggnad och är nu i testfasen (Idrott-on-lines version kommer 
att stängas vid årsskiftet). Behöver testas mer av alla sektioner och ta beslut om slutlig 
version. 
Ett stort tack till de som hjälpte till med storstädningen ffirra veckan! Städning ska nu 
ske löpande 4 gånger per år (styrelsen och de tre sektionerna). 

§6 Övriga frågor 

§ 7 Mö~lutades. 

/ lu) 7n~ t(t/!1/~ 
Tore Bigst<m Amrni Matsson 
Ordnsrande Sekreterare 

.&~ 
Per Mattsson 

Justeringsman 
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§ 1 Tore Bigsten öppnade mötet. 

§ 2 Justeringsman 
Ronny Andersson valdes att justera protokollet. 

§ 3 Nya medlemmar 
Två nya medlemmar sedan ilirra mötet. 

§4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser 

§ 5 Rapporter 

Protokoll ffir: 
MånadsmOte GOtene MK 

2022-11-21 

Rallycross: WRX med elbilar; I Spanien tog Timmy H sin första vinst I Tyskland blev 
Timmy en 3:e plats och blev totaltvåa i hela VM-serien. 
RX Supercupen 9 sep 2023 på K.innekulle Ring är bokad och godkänd av SBF. 
Rally: Götenerundan 6 maj 2023 bokad, ingår i Svenska Rallycupen och godkänd av 
SBF. 
Claes S och Martin A blev totaltvåa i Svenska Rallycupen. Rikard J blev totaltrea i 
Svenska Rallycupen, tvåa i både Mega Rally Cup och Västras Distriktsmästerskap. 
MC: Stadionenduron Fredrik K, Johan F, Tobias C och Alvin C vann sina klasser och 
Karl E 2:a efter _Fredrik. Sista Not kördes som två etapper, en dag- och en nattkörning. 
övrigt: Ny hemsida är under uppbyggnad och möte nästa måndag för att fastställa hur 
den ska se ut: Gamla sidan släcks ner vid årsskiftet. 

§6 Övriga frågor 
• Tvättmaskinen har gått sönder. Tvätt av overaller och västar kommer att ske via 

kommunens tvätteri. 
• Kinnekulle Ring har höjt banhyran in.ilir 2023. Möte ska bokas med ansvariga 

ilir ev andra priser och avgifter utanför säsong. 
• Lussefika på månadsmöte 19/12. 
• Sopsortering ska införas i köket, så ansvariga inte behöver stå och sortera på 

Atervinningscentralen. 

§ 7 Mötet avslutades. 

~~1;-(;s ~iZ~~-y~ __ ~~~-
Tore Bigsten Ammi Matsson Ronny And n 
Ordförande Sekreterare Justeringsman 



Protokoll för: 
Månadsmöte Götene MK. 

2022-12-19 

§ 1 Tore Bigsten öppnade mötet. 

§ 2 Justeringsman 
Per Mattsson valdes att justera protokollet. 

§ 3 Nya medlemmar 
Fem nya medlemmar sedan förra mötet. 

§4 Skrivelser 
Inga nya skrivelser 

0 §5 Rapporter 
Rallycross: WRX med elbilar; Timmy Hansen totaltvåa i hela VM-serien. 
RX Supercupen 9 sep 2023 på Kinnekulle Ring är bokad och godkänd av SBF. 
Rally: Göt~nerundan 6 maj 2023 bokad, ingår i Svenska Rallycupen och godkänd av 
SBF. Funktionärer behövs. 
MC: Solokörning i Säterkåsan i Stöpen där Alvin Ceder vann totalt. 
Övrigt: Ny hemsida är startad förra veckan. Gamla hemsidan släcks ner vid årsskiftet. 
OBS! Ett övergångsproblem - nya medlemmar måste läggas in manuellt i ldrott-on-line 
(till sekreteraren via mail från hemsidan). 

§6 ÖVriga frågor 
• Fönstren på klubblokalen ska bytas ut till isolerplas-kassetter. 
• Medlemsavgifter för 2023 är inte utskickade än på grund av byte av 

ekonomisystem. Skickas ut inom kort. 
• Dragning i funktionärslotteri, 10 vinster presentkort å 1000 kr: 

Ulrika Fornegård, Tore Bigsten, Jenny Nilsson, Daniel Andersson, Rolf 
Stensson, Bengt Fornegård, Karl Essgärde, Johan Fornegård, Mats Bigsten och 

Börje Eriksson. 
• Årets GMK.-profil 2022 Martin Andersson med motivering "har jobbat i 

styrelsen, först som ungdomsrepresentant sen sena tonåren, och på 
rallysektionen". Han fick en ingravering i den stora pokalen och ett presentkort 

på 1000 kr. 

§ 7 Mötet avslutades med hälsning om en God jul och Ett gott nytt år. 

/ ? ~ fidfd J_-_ 
Ammi Matsson 

Sekreterare 
Per Mattsson 
Justeringsman 
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§ 1. 

Protokoll fört vid årsmöte med 
Götene Motorklubb i klubblokalen 
2022-03-21 

Ordförande Tore Bigsten hälsade välkommen och gick igenom dagordningen. Dagordningen 
godkändes av mötet. 

§ 2. 
Till ordförande för mötet valdes Tore Bigsten och till sekreterare Annemarie (Ammi) 
Matsson. 

§ 3. 
Ordförande redogjorde för hur kallelse till årsmötet hade utlysts. Mötet godkände detta. 

§ 4. 
Till justeringsmän, att jämte mötets ordförande justera dagens protokoll, utsågs Karl Essgärde 
och Matilda Alexandersson. 

§ 5. 
Verksamhetsberättelser från styrelsen och respektive sektion (Rally/Bil-O, Racing/Rallycross, 
MC/Enduro ). Årsberättelserna lades till handlingarna efter ett par justeringar av namn. 

§ 6. 
Ordrorande Tore Bigsten redogjorde för klubbens ekonomiska ställning under året som gått, 
då kassören fått förhinder. Kassarapporten lades till handlingarna. 

§ 7. 
Ordrorande Tore Bigsten läste upp revisionsrapporten. Mötet godkände denna samt beviljade 
den avgående styrelsen full ansvarsfrihet för det gångna året. 

§ 8. 
Inga inkomna förslag från medlemmar. 
Från styrelsen förelåg åtta förslag till årsmötet för beslut enligt följande: 

I) Att klubben inte arrangerar "De äldres utfärd" 2022 utan satsar mer på arrangemanget 
Nostalgikväll. 

Beslut: att klubben inte arrangerar "De äldres utfärd" under 2022 och satsar mer på 
arrangemanget Nostalgikväll. 

2a) Att ersättning till förare för start, resultat och licens för år 2021 utbetalas enligt förslaget 
från årsmötet 2021-04-19. 
Beslut:. att klubben ska betala ut ersättning enligt förslaget på årsmötet 2021-04-19. 

2b) Att start-, resultat- och licensersättning ges till förare för 2022, se bilaga~ En liten höjning 
från 7 5 :- till 100 :- per poäng för resultatpremie VM/EM/SM järnfort med 2021. 
Beslut: att anta styrelsens förslag med ersättningar: Licens ersätts med 50 %, dock max 

2000:-. Startavgift 60 %, dock högst 1000:-/tävling. Resultatpremie 50:-/poäng och vid 
VM, EM och SM 100:-/poäng. 



3) Att avsätta medel till GMK:s framtid. . d l k ·· · 
2021 gav inget överskott och styrelsen föreslår därför att mga me e s a avsattas till GMK:s framtid detta år. ·u GMK fr fd då, 
Beslut: att klubben inte ska avsätta medel, helt enligt reglerna ti :s am 1 

, 2021 inte gav något överskott. 

4) Att anordna funk:tionärslotteri 
Styrelsen föreslår oförändrat från 2021 . 

. Beslut: att klubben ska anordna funktionärslotteri även 2022, med Tore B1gsten som ansvarig. 

5) Att fastställa medlemsavgifter: 
Styrelsen föreslår oförändrade medlemsavgifter 2023, dvs 

ungdom t.o.m. 16 år 100:-
vuxen 200:-
pensionär (från 65 år) l 00:-
familj 400:-
(med familj menas att man har samma adrc:~:,. ~lit .:k,n består av två vuxna och barn under 16 år.) Beslut: att fastställa ovanstående medlemsavgifter för 2023. · 

6) Att fortsätta utse Årets GMK-profil. 
Beslut: att utse Årets GMK-profil 2022 enligt styrelsens försb.g. 

7) Att ge ersättning för styrelse och sektionsansvariga 0Jckändra1 rh'.:.r, 202 1. Beslut: se §9 nedan. 

8) Att medlemmar som är förtroendevalda i klubben "automatiskt" står för omval på samma funktion till nästa årsmöte om de inte avsäger sig omval senast 1 nov. Detta för att valberedningen ska kunna fullgöra sitt uppdrag och hitta ersättare för nyval inför årsmötet. Beslut: att förtroendevalda i klubben "automatiskt" står för omval på samma funktion till nästa årsmöte om de inte avsäger sig omval senast 1 nov. 
§ 9. 
Styrelsen föreslog oförändrade ersättningsnivåer från 2021. Årsmötet beslutade följande ersättningsnivåer för telefon och resor betalas ut 2022 till följande funktionärer: 

§ 10. 

Kassör 
Sekreterare 
Dataansvarig 
Hemsidesansvarig 
Respektive sektionsansvarig 
Styrelseordförande 

6500:-
3500:-
2500:-
2500:-
2000:-
2000:-

Mötet beslutade att betala utreseersättning med skattefria beloppet (i dagsläget 18:50/mil) till de som blir utsedda att representera klubben vid möten och konferenser. Övriga relevanta utgifter ersätts mot uppvisande av kvitto. 

§ 11. 
Mötet beslutade, att som tidigare, att betala ut hela avgiften när det gäller funktionärskurser och funktionärslicenser, dessa måste dock godkännas av ordförande eller respektive sektionsordförande. 

( 

( 

I • 



§ 12. 

MR öt~tg/Rbesallu
1
tade att under 2022 skall följande grenkommitteer arbeta: Rally 

acm ycross och MC. ' 

§ 13. 
Dessa stadgeenliga val beslutades av mötet. 

Styrelse 

Ordförande 

Sekreterare 

Vice sekreterare 

Kassör 

OrdfRally/Bil-O 

Ordf Racing/Rallycross 

OrdfMC 

Ledamot 

Ledamot 

Materialchef 

Konsultativ ledamot 

Övriga 

Revisorer 

Revisorssuppleant 

Ansvarig klubblokal 

Dataansvarig 

Ansvarig hemsida 

Kontaktman press 

Medlemslotteri ansvarig 

Miljöansvarig 

V al beredning 

Tore Bigsten 

Annemarie (Ammi) Matsson 

Martin Andersson 

Kjell Pedersen 

Bengt Sannefors 

Erik Hansen 

Dan Göthesten 

Kenth Andersson 

Bengt Fornegård 

Jan Johansson 

Lars Jansson 

Bengt Ahlstrand 

Martin Miles 

vakant 

Thomas Gustavsson 

Jan Johansson 

Joakim Hallberg 

Jörgen Svensson 

Bengt-Inge Larsson 

Diego Espinosa 

Tore Bigsten 

Tore Bigsten 

Magnus Ahlgren 

Jan-Olof Pettersson (Rally) 

Lars Jansson (MC) 

Christer Ingsen (Racing/RX) 

Grenkommitteer väljs av respektive sektion. 

omval 1 år 

omval 2 år 

kvarstår 1 år 

omval 2 år 

kvarstår 1 år 

omval 2 år 

fyllnadsval 1 år 

omval 2 år 

kvarstår 1 år 

omval 2 år 

omval 1 år 

omval 1 år 

omval I år 

omval 1 år 

omval 1 år 

omval 1 år 

omval lår 

omval 1 år 

omval lår 

omval 1 år 

omval lår 

omval I år 

omval lår 

nyval 1 år 

nyval 1 år 

nyval 1 år 



§ 14 
Övriga frågor: 

a) Nostalgikväll planerad till 2/6. 
b) Götenerundan 7/5 behöver fler funktionärer, bla som vägvakter under tävlingen och 

servering i parken (förberedelser fre 6/5 och under tävlingen lör 7/5). 
c) Klubben försöker starta upp "Virtuell motorsport" och om det finns intresse kommer 

klubben att köpa in simulator(er). 

§ 15 

Ordförande förklarade mötet för avslutat och tackade för förtroendet han haft som ordförande 
w1der året. 

Götene,~3-21 

Tore Bit,~;fji~ 
Arnmi Matsson Sekr. 

Karl Essgäre,Justeringsman 

j)/JmL-!~,~ ... ,,, j 11, :eringsman 

Bil~or: Bestämmelser för tävlingsbidrag, årsberättelser. kassanir;1·;, ,11 ·IC)· 
revisionsberättelsen. · ' · 
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